
SIBBO UNGDOMSFULLMÄKTIGES UTLÅTANDE OM SIBBO KOMMUNS 

SERVICENÄTUTREDNING  

  

  

Vid sitt möte 20.12.2023 har Sibbo ungdomsfullmäktige gått igenom rapporten om servicenätet i 

Sibbo som utarbetats av FCG och beslutar ge följande utlåtande:   

  

1. Byskolorna ska bevaras, och om antalet svenskspråkiga elever inte är tillräckligt stort, ska 

man inrätta finskspråkiga enheter således att elevantalet uppnås i skolorna. 

Ungdomsfullmäktige anser att det är viktigt att bevara byskolorna, eftersom rastlösheten har 

ökat i de större skolorna. Samtidigt förbättrar byskolorna byarnas gemenskap.  Enligt 

ungdomsfullmäktige är tvåspråkighet en av Sibbos trumfkort, och i vårt alternativ förbättras 

relationerna mellan finskspråkiga och svenskspråkiga ungdomar i byarna. Angående 

skoldagens säkerhet förblir skolresorna kortare och eleverna behöver inte gå till 

busshållplatserna längs farliga vägar. På grund av de mindre elevantalen i byskolorna är 

också samarbetet mellan eleverna och lärarna bättre och närmare (läraren känner till eleven 

vid namnet) och samarbetet mellan lärarna och vårdnadshavarna smidigare.  

    

2. Ungdomsfullmäktige anser det är väldigt bra att ungdomstjänsterna centraliseras till 

Wessmanhuset. Lokalerna är fina och modernare än i Unkan. Även läget är bättre med 

tanke på de elever/ungdomar som är berättigade till skolskjuts och som använder 

kollektivtrafik. Vi tror också att lokalernas närhet till skolorna hjälper minska trycket mot 

Sibbo huvudbibliotek att fungera som ett uppehållsrum för ungdomar.  
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